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Referat af bestyrelsesmøde i Vestegnens Rideklub

Torsdag den 15. august 2024

Tid Torsdag d. 15. august 2024, kl. 18:30-21:40

Sted VER

Deltagere Jette Jeurissen Bonne, Bibi Hollenberg, Michael Nørremark, Sisse Østberg
(Bestyrelsesformand), Tina Storbugt

Afbud Tilde Bøgild, Anette Skovly Jensen

Referent Simone Bækman Dehn

B/D/I
Beslutning/
drøftelse/info

Dagsordenspunkterne

Mødet var indkaldt med følgende dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde
3. Status på økonomi. (Orientering fra forretningsudvalget, herunder

økonomisk rapport)
a. Økonomi, fejl i bogføring i Klubmodul siden maj og

manglende mulighed for bogføring (I)
4. Opfølgning fra tidligere møder (herunder evt. emner til

beslutning)
a. Kort genbesøg af referatet fra det møde, hvor vi aftalte

opgavefordelingen indtil nyt personale er på plads.
b. Fremtidig organisation og personalesammensætning inkl.

administrativ medarbejder
c. Info og evt. behandling af indkomne mails og

henvendelser (I)
5. Rapport fra udvalg (Max 2 minutter pr. udvalg) Så forbered gerne

headlines. F.eks. som efterspurgt: Gennemgang af staldplan samt
undervisningsplan og sikre robusthed

6. Gennemgang af ulykken og tiltag ud fra denne
7. Sikkerhed generelt
8. Evt. samt ny mødedato

a. Adgang til personalemappen gives til alle



b. Nuværende Forretningsorden anvendes til evt. revideret
er udarbejdet og den lægges ud på Verklub.dk

c. Adgang til alle dørene i klubben til Tina
d. Foderstand på Rideskolehestene
e. Brug af tvangstøjler
f. Køb/salg af rideskoleheste

1 D Dagsorden er godkendt

2 B/D Referat fra sidste bestyrelsesmøde sendes ud til de øvrige medlemmer
sammen med dette referat i løbet af den kommende uge

3 I Der er fejl i klubmodul, hvorfor der tidligere er bogført med fejl og vi har
ligeledes ikke kunne bogføre fra juni og frem. Vi er usikre på, hvor meget
“oprydningsarbejde” der er, men er i dialog med Klubmodul omkring
problemet.

Bestyrelsen drøftede, at vi kan bruge bogføringen til og med juni som
rettesnor, og hvis vi gør det, ser det ud til, at vi er rigtig godt med
budgetmæssigt.

Bestyrelsen er opmærksom på at ovenstående skal løses, så vi får det fulde
overblik over økonomien.

4 I/B Det er vigtigt, at vi holder os til den opgavefordeling, der blev lavet ved
bestyrelsesmødet. Vi informerer hinanden så godt som muligt, om de
respektive områder.

Det er vigtigt at vi overholder kommandovejene generelt, og ift. inhabilitet.

Den nuværende organisation med bestyrelsen som administrativ
medarbejder er ikke langtidsholdbar. Bestyrelsen drøftede muligheden for
at få en interim administrativ medarbejder, der kan stå for mailen og
Klubmodul mv.

Bestyrelsen besluttede, at Simone laver et oplæg til en jobbeskrivelse for en
administrativ medarbejder, og så vil Sisse og Michael sørge for at lede efter
kandidater.

Bestyrelsen drøftede muligheden for at leje den boks ud, som er tiltænkt en
kommende medarbejder.

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FVerklub.dk%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3D1oqtpK9T1H_mowHXz8XRsNL-Bg5C_pxE2kCQbdiWgK8PkU1hGlZ8YUY_aem_FCq-CdixPB4gkXa16RBcHw&h=AT3LKH_ILI-r8pYTkAhO5V4-cdT7SE6ZaGlEvu8aFnCIyIvw5ufEERjOXnVjCWvzIR5swFc8Iy1NLSWms02-awYWmbKyERX-Pl8CWJZgfvJT519l4xTsexlIHVMdsj9zJg&__tn__=-UK-R&c[0]=AT0QLy_kFVW_B5MeFnxWXmU-SF93Knb6nrU7JKTE_SLKvAND819c3R_VWMq_S0W-12209dqoQfNqUGmFw7tsVaIHi0nmJ0HBqL7toiT2WCme0fs0BjhqgjsgxYvpB-e-lOQH4kVv14GkdmgHwnrNjkLHpFa3spwvmMpLMW7LCP-cszssD1i3-MJvSa5169WjObLVF-Qx-sa2ow8DM96W01-W36aaF0DgtbCNTXNf


5 I Rapportering fra Udvalgene er som udgangspunkt sat på pause i denne
mellemperiode. Der kommer rapport fra personaleudvalget alligevel.

En af vores medarbejdere er pt. langtidssygemeldt.

Vores to nye staldmedarbejdere fungerer super godt.

6 I/D Sisse lukker heste ud og da Conrad skal lukkes ud på den sidste fold til Moss
og Calle, vil han ikke ud på folden, så han bakker og hænger pludselig oppe
på lågen til folden. Der er tre, der prøver at hjælpe med at få ham fri af
lågen ved blandt andet at forsøge at skrue lågen af mv. Conrad får efter
længere tids kamp sparket sig fri.

Sisse blev bidt og Anette brækkede armen. Conrad kom slemt til skade.

Bestyrelsen drøftede tiltag for at undgå den slags ulykker fremover.
Herunder drøftedes rækkefølgen på fold ud- og indluk, og at der skal være
klare retningslinjer. Derudover skal beredskabsplanen og fold-listen
genbesøges. Jette påtager sig denne opgave og involverer DRF i processen.

7 I Forebyggende kan vi gøre nogen

Sæsonopstarts email, hvor vi understreger sikkerhed ift. at alle gør sig
bekendt med klubbens sikkerhedsregler
https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Si
kkerhed/Sikkerhedsregler.pdf og beredskabsplanen
https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Be
redskabsplan_april2024.pdf.

Adgang til personalemappen gives til alle

Det er uhensigtsmæssigt at give adgang til alle. Det besluttes af Bestyrelsen
at Michael, Tina og Sisse skal have adgang. Ligeledes gives adgang til Danløn
og VER Personale FB-gruppe.

Nuværende Forretningsorden anvendes til evt. revideret er udarbejdet og
den lægges ud på Verklub.dk

Forretningsordenen revideres og gøres klar til “fremlæggelse” og vedtages
på næste bestyrelsesmøde.

Adgang til alle dørene i klubben til Tina.

Burde virke nu.

Foderstand på Rideskolehestene

https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Sikkerhed/Sikkerhedsregler.pdf
https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Sikkerhed/Sikkerhedsregler.pdf
https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Beredskabsplan_april2024.pdf
https://vestegnensrideklub.dk/cms/Clubvestegnensrideklub/ClubImages/Beredskabsplan_april2024.pdf
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FVerklub.dk%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3D1oqtpK9T1H_mowHXz8XRsNL-Bg5C_pxE2kCQbdiWgK8PkU1hGlZ8YUY_aem_FCq-CdixPB4gkXa16RBcHw&h=AT3LKH_ILI-r8pYTkAhO5V4-cdT7SE6ZaGlEvu8aFnCIyIvw5ufEERjOXnVjCWvzIR5swFc8Iy1NLSWms02-awYWmbKyERX-Pl8CWJZgfvJT519l4xTsexlIHVMdsj9zJg&__tn__=-UK-R&c[0]=AT0QLy_kFVW_B5MeFnxWXmU-SF93Knb6nrU7JKTE_SLKvAND819c3R_VWMq_S0W-12209dqoQfNqUGmFw7tsVaIHi0nmJ0HBqL7toiT2WCme0fs0BjhqgjsgxYvpB-e-lOQH4kVv14GkdmgHwnrNjkLHpFa3spwvmMpLMW7LCP-cszssD1i3-MJvSa5169WjObLVF-Qx-sa2ow8DM96W01-W36aaF0DgtbCNTXNf


Det foreslås at få en foderekspert ud, da nogle af rideskolehestene er for
tykke og måske fodres uhensigtsmæssigt. Det foreslås endvidere, at
eksperten også kommer til pensionærerne.

Michael går videre med dette.

Brug af tvangstøjler

Bestyrelsen drøftede, hvorvidt vi fortsat skal acceptere
tvangstøjler/glidetøjle. Det følges op på et kommende møde. Underviserne
informeres om, at der fremadrettet ikke skal anvendes hjælpetøjle og
jambon i det store omfang som hidtil. Der kan undtagelsesvis anvendes en
løs jambon til helt nye ryttere aht. sikkerhed for eleven. Michael informerer
underviserne.

Køb/salg af rideskoleheste

Vi vil gerne bytte Oscar til en anden hest.


